



# BOWLS AND COLANDERS

## BOLS ET EGOUTTOIRS

**Easy to clean**  
Entretien facile



**Ergonomics**  
Ergonomie



**Optimum shape**  
Géométrie optimum



**Nestable**  
Emboîtable



Araven bowls are an essential item of equipment in the kitchen for handling food. Available in a wide variety of sizes that adapt to all requirements. Capacities: 0.5 litre - 11 litres. Colanders and strainers are very useful for separating food from liquids. The material they are made of (polypropylene) gives the products a high resistance to high temperatures and a long useful life. Great robustness thanks to the thickness of the products.

Le Bol Araven est un outil indispensable à la Manipulation des aliments dans la cuisine. Disponible dans une grande variété de tailles qui s'adaptent à chaque besoin, avec des capacités allant de 0,5L à 11L. Les égouttoirs sont de grande utilité pour séparer les aliments du liquide. Le matériel dans lequel ils sont fabriqués (Polypropylène) permet une grande résistance aux températures élevées et une longue vie utile du produit. L'épaisseur confère une grande robustesse à la pièce.



**Rounded edges:** Special design that avoids the accumulation of food remains; easier to clean.

Bords arrondis: La conception spéciale évite l'accumulation des restes et facilite le nettoyage.



**Ergonomics:** Their ergonomic edge makes handling easier.

Ergonomie: le rebord arrondi facilite la manipulation des pièces.



Can be washed in the dishwasher.

Apte au lave-vaisselle



PP Polypropylene  
-40° +95°

## BOWLS / BOLS

Item	Cap	h	Ø
1070	0,5 L	60 mm	130 mm
1071	1 L	80 mm	170 mm
1072	2,5 L	110 mm	235 mm
1073	4,5 L	140 mm	280 mm
1074	7 L	160 mm	325 mm
1075	11 L	180 mm	380 mm

Item. 985, 1003, 1004, 1005  
Related products  
Produits rattachés  
+ info. p. 19



## COLANDERS/STRAINERS / EGOUTTOIRS

Item	Cap	h	mm
1082	2,5 L	105	Ø235
1083	4,5 L	123	Ø280
483	11 L	172	Ø380
1121	-	112	298x228
1123	-	130	400x298



## OTHERS / AUTRES 298 x 228 mm - 400 x 298 mm

Item	Cap	h	Ø
1076	-	120	235
252	5 L	120	310
253	8 L	140	355

